
Komunikat Biskupa Tarnowskiego 

w związku z 40. Pieszą Pielgrzymką Tarnowską 

 

Umiłowani Diecezjanie! 

 

„Dzięki wierze ten, którego nazwano Abrahamem, usłuchał wezwania, by 

wyruszyć do ziemi, którą miał objąć w posiadanie. Wyszedł, nie wiedząc, dokąd 

idzie” (Hbr 11, 8). Usłyszane dzisiaj słowa z Listu do Hebrajczyków przywołują 

przykłady wiary wielkich postaci historii zbawienia. Są oni przedstawieni nam 

jako ludzie, którzy uwierzyli Bogu i powędrowali za Jego słowem i obietnicą. 

Wszyscy jesteśmy zaproszeni do wędrowania drogą wiary. Na co dzień 

często zapominamy, że Bóg pragnie być obecny w nas i chce prowadzić nas 

przez życie. Dobrą okazją, by ćwiczyć się w podążaniu w pełnym zaufaniu za 

obietnicą Boga jest piesza pielgrzymka. Warto wybrać się na pielgrzymi szlak, 

jeśli jeszcze ktoś się na to nie zdecydował, albo nie miał okazji zakosztować tej 

formy pobożności. Tym bardziej, że w tym roku przypada 40. rocznica 

zainicjowania Pieszej Pielgrzymki Tarnowskiej na Jasną Górę, do sanktuarium 

Bogarodzicy Dziewicy Maryi. 

Pielgrzym wyrusza w drogę po to, aby dotrzeć do świętego miejsca, 

zarówno w sensie zewnętrznym, jak również wewnętrznym, czyli pragnie też 

dotrzeć do świętości w sobie samym, w swojej rodzinie i szerzej – w życiu 

społecznym. Pielgrzym idzie do sanktuarium po to, żeby spotkać się z Bogiem, 

przeżyć Jego obecność, oddać Mu cześć i otworzyć przed Nim swoje serce.  

Po utrudnieniach spowodowanych pandemią, w tym roku nareszcie 

będziemy mogli pielgrzymować w zwyczajnej formie. Gorąco zapraszam Was, 

drodzy Diecezjanie, do wyruszenia na pielgrzymi szlak i skorzystania 

z wyjątkowego daru rekolekcji w drodze, których w tym czasie niepokoju, 

napięć, rozbicia wewnętrznego i chaosu wszyscy bardzo potrzebujemy. 
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